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Skrivelse till Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning om planering för förskolors 
lokaler 
 
I Stockholm minskar barnkullarna mer dramatiskt än man tidigare trott. Dessutom har 
inflyttningen till Stockholm minskat, vilket gör att tidigare prognoser om att staden inom en 
snar framtid kommer att ha en miljon invånare sannolikt kommer att fördröjas med åtskilliga 
år. Sammantaget gör detta att behovet av förskoleplatser minskar, vilket har fått konsekvenser 
för stadens planering.  
 
Även i vår stadsdel Enskede-Årsta-Vantör får dessa nya förutsättningar konsekvenser. Av 
verksamhetsberättelsen framgår att nya planerade förskolor har fått stryka på foten, men det är 
samtidigt oklart vilka planerade det handlar om. Dessutom framgår inte om det också finns 
någon planering framöver för befintliga förskolor och antalet förskoleplatser. Vi liberaler, 
moderater och centerpartister vill med anledningen av ovanstående ställa följande frågor till 
förvaltningen: 
 

1. Vilka planerade förskolor har utgått i förvaltningens planering? 
2. Vilka planer finns därutöver för stadsdelens förskolor med neddragning av antalet 

platser, eventuella nedstängningar, sammanslagningar etc? Vilka tidsperspektiv finns i 
sammanhanget? 


